

САТЫБАЛДИЕВ МАСАЛБЕК АБДЫЛДАЕВИЧ

	<ol style="list-style-type: none">1. Сатыбалдиев Масалбек Абдылдаевич, 1956 года рождения, кыргыз.2. В 1979 г. окончил Кыргызский Государственный медицинский институт по специальности «лечебное дело».3. 1980 г прошел интернатуру в ГКПСМП №4 Фрунзе.4. 1984 г поступил в аспирантуру Ленинградского санитарно-гигиенического медицинского института.5. 1988 года кандидат медицинского наука.
---	---

ПЕРСОНАЛЬНАЯ ИНФОРМАЦИЯ

ФАМИЛИЯ	Сатыбалдиев	
ИМЯ	Масалбек	
ОТЧЕСТВО	Абдылдаевич	
ДАТА РОЖДЕНИЯ	25 мая, 1956 года	
КОНТАКТНАЯ ИНФОРМАЦИЯ:	Рабочий телефон	
	Домашний телефон	
	Мобильный телефон	(+996)558 445-548
	Факс	
	E-mail	mslbk56@gmail.com

ОБРАЗОВАНИЕ:

Дата начала / окончания	Вуз	Факультет	Специальность
1973/1979	Кыргызский Государственный медицинский институт	Медицинский факультет	Лечебное дело
1979/1980	ГКПСМП №4 Фрунзе	Интернатура	
1984/1987	Ленинградский санитарно-гигиенический медицинский институт	Аспирантура	

ОПЫТ РАБОТЫ

- 1979-1980 гг. Городская клиническая больница скорой медицинской помощи, врач
- 1980-1984 гг. назначен преподавателем кафедры нормальной анатомии
- 1985-1993 гг. назначен ассистентом кафедры анатомии человека
- 2004-2005 гг. республиканская бюро-судебное медицинский экспертизы на должности врача судмедэкспертизы.
- 2005-2009 гг. назначен ассистентом кафедры нормальной и типографической анатомии
- 2009 г и по настоящее время работает старшим преподавателем кафедры нормальной и

тиографической анатомии.

Общий стаж работы: 43

Краткая аннотация научной деятельности, научные интересы:

Опубликовано 25 научных статей, и 7 учебно-методических пособий. Почетные грамоты с КГМА им.И.К.Ахунбаева и почетная грамота МЗ КР.

SATYBALDIEV MASALBEK ABDYLDAYEVICH



1. Satybaliev Masalbek Abdyldaevich, born in 1956, Kyrgyz.
2. He graduated from the Kyrgyz State Medical Institute in 1979 with a degree in medical science.
3. In 1980, he was an intern at the State Committee for State Medical Insurance No. 4 of Frunze.
4. In 1984, he entered graduate school at the Leningrad Sanitary and Hygienic Medical Institute.
5. Since 1988, he has been a doctoral candidate in medical science.

PERSONAL INFORMATION

SURENAME	Сатыбалдиев		
NAME	Масалбек		
	Абдылдаевич		
BIRTHDAY	May 25, 1956		
CONTACT INFORMATION:	Work phone		
	Home phone		
	Mobile phone	(+996)558 445-548	
	Fax		
	E-mail	mslbk56@gmail.com	

EDUCATION:

Start / end date	University	Faculty	Specialty
1973/1979	Kyrgyz State Medical Institute	Faculty of Medicine	Medical Business
1979/1980	ГКПСМП №4 Фрунзе	Internship	
1984/1987	Leningrad Sanitary and Hygienic Medical Institute	Graduate School	

WORK EXPERIENCE

- 1979-1980. City Clinical Emergency Hospital, physician
- 1980-1984 Appointed lecturer in the Department of Normal Anatomy
- 1985-1993 Assistant lecturer in the Department of Human Anatomy
- 2004-2005 appointed doctor of forensic medicine at the National Bureau of Forensic Medicine.
- 2005-2009 Appointed Assistant in the Department of Normal and Typographical Anatomy.
- 2009 to the present time works as a senior lecturer of the Department of Normal and Typographical Anatomy.

Total work experience: 43

Brief summary of scientific activity, scientific interests:

Published 25 scientific articles, and 7 educational and methodical manuals. Certificates of Merit from the KSMA named after I.K. Akhunbaev and a Certificate of Merit of the Ministry of Health of the

Kyrgyz Republic.